
~~ HAMBURG SÖDRA
~ SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

~

Protokoll fört vid styrelsemöte för Hamburg Södra
Samfällighetsförening, 716447-3352, den 2010-09-05

Närvarande:
Anders, Stig, Annika och Thomas

§ 1 Ordförande förklarar mötet öppnat

§ 2 Dagordningen godkändes.

§ 3 Genomgång av föregående mötes protokoll.
Protokollet gicks igenom. Inga synpunkter.

§ 4 Genomgång av aktivitets listan
Aktivitetslistan gicks igenom och uppdateras av Stig.

§ 5 Höstens arbetsdag
Beslutades att vi inte skall ha någon arbetsdag under hösten.

§ 6 Genomgång av föreningens ekonomi.
Utfall är enligt budget. Vattenfall har betalat en mindre ersättning för intrång i
samband med nergrävning avelkabel till nya förskolan.

§ 7 Nytt avtal för ge vägar. Extradebitering för förra vintern?
Nytt avtal kommer under september, ingen extradebitering för förra vintern.
Annika håller kontakt med Aregrens.

§ 8 Nuvarande elavtal.
Går ut under våren 2011. Kassören kontrollerar under våren.

§ 9 Kommande årsavgift.
Arsavgiften kommer nog att behöva höjas nästa år. Beslut tas ev vid nästa
möte om en höjning av årsavgiften.

§ 10 Påkörda ge stolpar.
En stolpe är påkörd på gångvägen i närheten av lekplatsen och en utanför
Carina. Anders kollar med kommunen och med T Brömsen.

§ 11 Befintligt arrendeavtal.
Flyttar fram beslut om Yngves arrendeavtal till 2011. Detta på grund av Yngves
sjukdom.

§ 12 Arrendefråga från medlem.
Anders tar kontakt och reder ut anledningen till förfrågan. Styrelsen åsikt är att
inte arrendera ut delar av föreningens mark till medlemmar då detta kan skapa
prejudikat.

§ 13 Uppdatering av styrelsesidan.
Tar kontakt med deltagarna i valberedningen angående telefonnummer och
adresser.
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§ 14 Redovisning av möten med kommunen.
Anders redovisade om ett antal möten med kommunen om felaktigheter i
samband med byggandet av förskolan.

§ 15 Kommande arbeten på föreningens område.
Dagvattenkulverten som kommer från förskolan skall enligt överenskommelse
med kommunen förlängas ca: 25 m.

§ 16 Redovisning av Vattenfalls arbeten på föreningens område.
Arbetet klart, och en mindre ersättning har inkommit till föreningen.

§ 17 USB minnen.
Stig uppdaterar usb

§ 18 Övriga frågor
Inga övriga frågor

§ 19 Nästa möte
Tisdag 23/11 kl 18,00 hos Stig

§ 20 Mötet avslutas
Ordföranden förklarade mötet avslutat.
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